
 

MUSTJALA KOOLI HOOLEKOGU 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL NR 1-2024-2025 

Aeg: 5.11.2024, kell 16.00-17.00 

Toimumiskoht: Mustjala Kool 

E-kirja teel kutsutud: Marii Maamägi; Ilme Kolter; Katrin Paumees; Talvo Vinter; Aare Allik, 

Meelis Kaubi, Edith Viira, Eva Toom 

Koosoleku kokkukutsuja ja juhataja: Kristiina Paunel 

Koosoleku juhataja: Marii Maamägi  

Protokollija: Edith Viira 

Osalejad: 

Marii Maamägi - lasteaia vanemate esindaja, 

Edith Viira - kooli lastevanemate esindaja, 

Eva Toom- kooli lastevanemate esindaja, 

Katrin Paumees- lasteaia õpetajate esindaja, 

Ilme Kolter - kooli õpetajate esindaja, 

Talvo Vinter- vilistlaste esindaja, 

Aare Allik - Mustjala osavallakogu esindaja, 

Meelis Kaubi - koolipidaja esindaja, 

Kristiina Paunel - direktor. 

 

Päevakord: 

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine. 

2. Jooksvad küsimused. 

Koosoleku käik: 

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valmine: 

Kristiina Paunel: Põhikooli ja gümnaasiumiseaduse § 73 lõike 9 kohaselt hoolekogu valiv 

enda hulgast esimehe ja aseesimehe.  

https://www.riigiteataja.ee/akt/13332410?leiaKehtiv#:~:text=%C2%A0%20(9)%20Hoolekogu%20valib%20enda%20hulgast%20esimehe%20ja%20aseesimehe.%20Hoolekogu%20koosolekud%20toimuvad%20%C3%B5ppeaasta%20kestel%20v%C3%A4hemalt%20%C3%BCks%20kord%20nelja%20kuu%20jooksul.
https://www.riigiteataja.ee/akt/13332410?leiaKehtiv#:~:text=%C2%A0%20(9)%20Hoolekogu%20valib%20enda%20hulgast%20esimehe%20ja%20aseesimehe.%20Hoolekogu%20koosolekud%20toimuvad%20%C3%B5ppeaasta%20kestel%20v%C3%A4hemalt%20%C3%BCks%20kord%20nelja%20kuu%20jooksul.
https://www.riigiteataja.ee/akt/13332410?leiaKehtiv#:~:text=%C2%A0%20(9)%20Hoolekogu%20valib%20enda%20hulgast%20esimehe%20ja%20aseesimehe.%20Hoolekogu%20koosolekud%20toimuvad%20%C3%B5ppeaasta%20kestel%20v%C3%A4hemalt%20%C3%BCks%20kord%20nelja%20kuu%20jooksul.
https://www.riigiteataja.ee/akt/13332410?leiaKehtiv#:~:text=%C2%A0%20(9)%20Hoolekogu%20valib%20enda%20hulgast%20esimehe%20ja%20aseesimehe.%20Hoolekogu%20koosolekud%20toimuvad%20%C3%B5ppeaasta%20kestel%20v%C3%A4hemalt%20%C3%BCks%20kord%20nelja%20kuu%20jooksul.


Otsus: Hoolekogu esimeheks valiti Marii Maamägi. Otsuse poolt olid kõik koosolekust osa 

võtnud hoolekogu liikmed. Hoolekogu aseesimeheks valiti Eva Toom. Otsuse poolt olid kõik 

koosolekust osa võtnud hoolekogu liikmed. 

Protokollijaks valiti Edith Viira 

2. Jooksvad küsimused: 

 

● Direktor Kristiina Paunel annab ülevaate kooli hetkeseisust. Õpilaste arv 14, 

lasteaias13 last, koolis personali 22 ja lasteaias 5. Uuest õppeaastast koolis 8 last.  

Kokkuvõte eeslmise aasta kooli üritustes ja väljasõitudest. Tutvustab ka selle aasta 

suuremaid üritusi, väljasõit terve kooliga Tartusse, koolis ühiselt pidulik jõuluõhtusöök, 

kevadel kolme klassi lõpetamised. Koolikokkutulekul saadud raha eest on pandud 

kuuskede alla koolimaja otsas madalseiklusraja üks osa, mida saab juba kasutada. 

 

• Marii Maamägi küsis kevadise lasteaia rahulolu küsitluse kohta. Selles osales 8 

lapsevanemat ja Mustjala lasteaia tulemus oli väga hea 4.6 punkti 5-st. Õpetaja 

Katrin Paumees ütles, et hetkel on lasteaias väga keeruline rühm, vanused väga 

erinevad ja tuleb väga hoolikalt planeerida rühmatööd, et kõik saaksid oma osa 

tehtud. Lasteaias on 1 õpetaja süsteem, mis siin toimib. Lasteaias lõunaune ajaks on 

vajadusel olemas üks õpetaja abi, kes tegeleb seni selle lapsega, kes magada ei 

soovi. Selleks suurendati ka õpetaja abi koormust. 

 

● Meelis Kaubi rääkis, et tulevikus tulevad muudatused struktuuri ja juhtimise koha 

pealt. Väikekoolid võivad minna ühe juhtimise alla ja koolid ja lasteaiad ühendada, 

kus seda veel tehtud ei ole. Võib juhtuda ka see, et laste puudusel võibb kool 

muutuda 4 klassiliseks. Koolis lastevanemate seas tehtud küsitlus 4. ja 8. klasside 

seas ei näidanud tulemusi, kuna lapsi klassides liiga vähe. 

● Edith Viira soovis, et stuudiumisse oleksid teated alati varakult lisatud, ka siis, kui 

lastel koolis tunnid lühendatud on. Koolitoidu kohta küsis Marii Maamägi, et kas 

vallas tegutsev spetsialist vaatab üle ka meie laste menüüd ja annab näpunäiteid. 

Menüüd võiks veidi kaasajastada vastavalt võimalustele, et seda lastele 

vastuvõtlikumaks teha. Proovida erinevaid nädalaid ( näiteks Itaaliapärased toidu, 

vahel teha hamburgerit jne.) Lapsi on vähe ja saab lihtsamalt valmistada neile 

põnevamaid toite, siis ei visata ehk nii palju toitu minema. Direktor ütles, et 

proovitakse ka seda, et supi päevi vähendatakse ja praade tehakse rohkem. Marii 

Maamägi tegi ettepaneku, et vanematel oleks võimalus käia mingitel päevadel 

koolitoitu proovimas, seda on koolis ka varem tehtud. 

 

/allkirjastatud digitaalselt/ 

Edith Viira 

 protokollija 




